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ОБРАЗЕЦ ОФОРМЛЕНИЯ РУКОПИСЕЙ 
 

УДК 371:351.851 
 
Ivanjva A.P., Kolosov A.E. INFRASTRUCTURES OF DEVELOPMENT OF THE PERSON AS THE FACTOR OF INCREASE OF INNOVATIVE POTEN-

TIAL OF REGION. In work modern contexts of innovative activity in sphere of vocational training, a problem and reference points of its development 
are described, the characteristics of a postindustrial epoch demanding changes in the organization of an education system, with a support on professional 
networks and possessed experience introductions of new forms of the organization of educational activity of students are allocated. 

Key words: innovative activity, professional networks, the technology, the new educational programs, developing training, models of the man-
agement, open educational space. 
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ИНФРАСТРУКТУРЫ РАЗВИТИЯ ЧЕЛОВЕКА КАК ФАКТОР ПОВЫШЕНИЯ ИННОВАЦИОННОГО  
ПОТЕНЦИАЛА РЕГИОНА 
 
В работе описаны современные контексты инновационной деятельности в сфере профессионального образования, задачи и ориентиры 

ее развития, выделены характеристики постиндустриальной эпохи, требующие изменений в организации системы образования, с опорой на 
профессиональные сети и имеющийся опыт внедрения новых форм организации учебно-образовательной деятельности студентов. 

 
Ключевые слова: инновационная деятельность, профессиональные сети, технология, новые образовательные программы, разви-
вающее обучение, модели управления, открытое образовательное пространство. 
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